

# CARDIFF SIXTH FORM COLLEGE

www.ccoex.com



TYPE 種類  
Independent 私立

RELIGIOUS CHARACTER 宗教  
Non-Denominational 無宗教

GENDER 性別  
Co-Educational 男女校

CAMPUS 校舍  
Town School 城鎮校園

AGE OF PUPILS 學生年齡  
14 - 19

LOCATION 地區  
Cardiff, South Glamorgan & Cambridge, Cambridgeshire

AGE OF BOARDERS 宿生年齡  
14 - 19

AREA 面積  
5 Acres 英畝

## ABOUT THE SCHOOL 學校介紹

### Academic, Inspirational, Passionate

Cardiff Sixth Form College has been the top academic school in the UK over the past 12 years. In 2023 95% of students gained all A\*-A grades and 100% A\*-B. 83% of students went onto the QS top universities worldwide and 67% to Russell Group. Key subject choices include medicine, engineering, law, natural sciences, computer science, architecture, business and economics.

The school has two campuses in Cardiff and Cambridge with students joining for two or one year GCSE courses (aged 14 or 15 years) or A levels (aged 16-17 years). Students reside in top quality boarding houses, and enjoy single, ensuite bedrooms with shared medical centres, practices rooms and common rooms.

A full super-curricular programme of careers, work placement – both internationally and in the UK, skills development, online courses, critical thinking and research projects supplements the excellent academic programme. There is a year-long, one to one university preparation programme in place to help students navigate the UCAS system.

There is also a full range of extra-curricular sport, music, drama, Duke of Edinburgh, debating, MUN, Young Enterprise Scheme, NASA Space Settlement Design competition as well as many other clubs and activities on offer.

### 學業出眾、勵志鼓舞、熱情洋溢

A級成績的學生高達95%，考獲A\*-B級成績者亦達100%。本校83%的畢業生升讀世界各地的一流大學，當中包括67%的畢業生獲羅素大學集團錄取。畢業生於大學攻讀之科目計有醫科、工程、法律、自然科學、電腦、建築、商科及經濟學等。

本校提供一至兩年的GCSE課程（歡迎14至15歲學生報讀）以及A levels課程（歡迎16至17歲學生報讀），共有兩個校舍，分別位於卡迪夫市及劍橋市，學生可住宿設施一流的宿舍，於單人套房專心學習之餘，並享用公用設施包括練習室、社交室及醫療室等。除了卓越優秀的教學課程，本校亦為學生提供特種課程，除了技能培訓課程、網上課程、批判思考訓練以及專題研究，更為他們提供英國國內及海外機構實習之機會。

為了讓學生熟習英國大學聯招系統UCAS，本校為每位學生提供為期一年的一對一指導計劃，協助他們報讀心儀之大學。

除此之外，本校亦為學生提供大量精彩勵志的課外活動，包括體育、音樂、戲劇、愛丁堡公爵獎勵計劃、辯論、模擬聯合國活動、青年企業家獎勵計劃、美國太空總署太空殖民計劃設計比賽，以及林林總總的學會及其他精彩活動等。

*"If you are looking to go onto a top university then Cardiff Sixth Form College will help you get the grades, work experience and individual university advice you require."*

Cardiff Sixth Form College 歡迎希望升讀一流大學的您入讀本校，讓我們為您提供度身訂造的升學建議，協助您考取所需之成績，以及獲得必要的學習經驗。

## STUDENT DEMOGRAPHICS 學生統計

No. of Pupils 全校人數	405	No. of Boarders 寄宿人數	390
48% Boys 男生	52% Girls 女生	46% Boys 男生	54% Girls 女生
Percentage of Boarders Stay Over the Weekend 週末留宿生比例	100%	Nationality Mix Excluding British 國籍 (英國除外)	45
Percentage of International Students 國際學生	86%	Students From 學生來自	
		Hong Kong 香港	100
		Mainland China 中國內地	80

## PROGRAMMES & FEES 課程及費用

Boarding Fees per Year 每年費用 (2023/2024)	Year 10-13 £52,800 - £53,300
Programmes Offered 提供課程	GCSE, one year GCSE and A Level
Teacher to Pupil Ratio (Approx.) 師生比例 (大約)	1 : 7
English Language Teaching 英語輔導班	Provided 提供 Included in fees 已包括在學費內

## ACADEMIC RESULTS 學術成績

	9	9-8	9-7	9-6	9-4
GCSE	N/A	75%	84.1%	90.5%	100%
	A*	A*-A	A*-B	A*-C	A*-E Pass
A Level	65.4%	94.5%	99.5%	99.8%	100%
Students go on to 學生考入	Students 人數 / %				
Oxbridge 牛津劍橋	4%				
Oxbridge & Russell Group Universities 牛津劍橋及羅素集團大學	67%				
U.S. Universities 美國大學	15				

## LOCATION 學校位置

Address 地址

1-3 Trinity Court 89 Regent St  
21-27 Newport Road & Cambridge  
Cardiff CF24 0AA CB2 1AW

Nearby Airport(s) 鄰近機場

Bristol 布里斯托 / Heathrow 希斯路 /  
Cardiff 卡迪夫

Drive from London 距離倫敦車程

2.5 hr(s) 小時 (Cardiff) / 50 min(s) 分鐘 (Cambridge)

